



TIMEZONE تایمز

A Retail Brand of Al Farha Al Raedah LLC, Sultanate of Oman
علامة تجارية تابعة لشركة الفرحة الرائدة ش.م.م. سلطنة عمان



Welcome to **TIMEZONE**

At TIMEZONE, we believe every moment carries meaning and value. From the very beginning, we focused on offering trusted international brands supported by service excellence and genuine care. Our commitment is to create a memorable shopping experience built on trust, clarity, personalization, and consistency for every customer visiting any TIMEZONE outlet across Oman.

أهلاً بكم في
تايم زون

في تايم زون، نؤمن بأن لكل لحظة معنى وقيمة خاصة. منذ البداية، ركزنا على تقديم علامات عالمية موثوقة مدعومة بخدمة متميزة وعناية حقيقية. نلتزم بتوفير تجربة تسوق مميزة تقويم على الثقة والوضوح والشخصنة والتناسق لكل عميل يزور فروع تايم زون المنتشرة داخل عُمان.



Vision

الرؤية

Our vision is to expand TIMEZONE across all GCC countries by strengthening our regional presence, building a trusted brand identity, and delivering quality products supported by modern retail practices and strong customer engagement everywhere.

تمثل رؤيتنا في توسيع تايم زون داخل جميع دول الخليج عبر تعزيز حضورنا الإقليمي، وبناء هوية موثوقة، وتقديم منتجات عالية الجودة مدعومة بمارسات بيع حديثة وتفاعل فعال مع العملاء في كل مكان.

Mission

الرسالة

Our mission is to provide quality branded watches and accessories across the GCC by delivering trustworthy products, consistent service, and strong customer engagement, supported by modern retail operations and continuous improvement in every aspect of our business.

تمثل رسالتنا في تقديم ساعات وإكسسوارات عالية الجودة عبر دول الخليج من خلال منتجات موثوقة وخدمة متسقة وتفاعل فعال مع العملاء، مدعومة بعمليات بيع حديثة وتحسين مستمر في جميع جوانب عملنا.



Leadership Behind TIMEZONE

Director

**Mr. Mohammed Abdullah
Said Al-Hinaai**

المدير التنفيذي

**محمد عبد الله
سعيد الهنائي**



Managing Director

Mr. Anas Pulladan

المدير العام

أنس بولادان



TIMEZONE's leadership combines vision, discipline, and operational experience to guide the brand's growth. Our leadership ensures consistent performance, long-term planning, and strong relationships with partners and customers. Through their direction, TIMEZONE continues expanding responsibly, maintaining service quality while strengthening its identity as a reliable retailer delivering meaningful value across all branches.

القيادة وراء تايم زون

يجمع فريق قيادة تايم زون بين الرؤية والانضباط والخبرة التشغيلية لدعم نمو العلامة. يضمن نهجنا أداءً ثابتاً وتحطيطاً طويلاً المدى وعلاقات قوية مع الشركاء والعملاء. ومن خلال توجيهاتهم، تواصل تايم زون التوسع بمسؤولية، مع الحفاظ على جودة الخدمة وتعزيز هويتها كعلامة موثوقة تقدم قيمة حقيقة عبر الفروع.



Our Journey Through Time

TIMEZONE began in 2016 with a belief that watches express personality and style. What started as one outlet has grown into a nationwide presence offering authentic, modern, and accessible products. Our journey reflects dedication to quality, evolving trends, and commitment to bringing global selections closer to customers throughout Oman.

رحلتنا عبر الزمن

بدأت تايم زون عام ٢٠١٦ بإيمان أن الساعات تعبر عن الشخصية والأسلوب. من متجر واحد توسعنا ليشمل حضوراً وطنياً يقدم منتجات أصلية وعصرية وفي المتناول. تجسد رحلتنا التفاني في الجودة ومواكبة الاتجاهات والالتزام بتوفير أحدث الاختيارات العالمية لعملائنا في كافة أنحاء عُمان.

The Pillars of Our Identity

المبادئ التي نسترشد بها



Authenticity

Products are always genuine and sourced from trusted suppliers.

الأصالة

منتجاتنا أصلية دائمًا
و مصدرها من موردين
موثوقين ومعتمدين



Customer Focus

We prioritize customer needs through personalized service and meaningful assistance.

تركيز العملاء

نلبي احتياجات العملاء
بخدمات شخصية
وتجربة دعم مفيدة
دائماً.



Elegance

Every product reflects timeless design matched with modern lifestyle expectations.

الأناقة

تعكس جميع منتجاتنا
تصميمًا أنيقاً وخالداً
يتناسب مع أسلوب الحياة
العصري



Trust

We build long-term relationships through reliability, consistency, and transparency.

الثقة

نبني علاقات طويلة
الأمد بالاعتماد على
الموثوقية والوضوح
والالتزام



Value

Quality products offered at fair pricing for genuine customer satisfaction.

القيمة

نوفر منتجات عالية
الجودة بأسعار عادلة
تحقق رضا العملاء دائمًا



Consistency

Unified shopping experience maintained across every TIMEZONE location nationwide.

الاتساق

نضمن تجربة شراء
موحدة داخل كل فروع
تامة زون المتعددة

The Values That Shape Us

القيم التي تشكل هويتنا



Integrity

We operate ethically with honesty guiding every business decision consistently.

النزاهة

نلتزم بالعمل الأخلاقي حيث يقودنا الصدق في جميع القرارات



Quality

Our products maintain reliable standards ensuring strong performance over time.

الجودة

تحافظ منتجاتنا على معايير ثابتة تضمن أداء قوياً ومستمراً



Accessibility

We provide global brands conveniently available across multiple accessible locations.

سهولة الوصول

نوفر العلامات العالمية بسهولة عبر مواقع متعددة مناسبة للجميع



Innovation

We adopt modern ideas to improve service and expand product choices.

الابتكار

نبني الأفكار الحديثة لتحسين الخدمة وتطوير تشكيلة منتجاتنا المتنوعة



Service

Staff deliver attentive guidance ensuring memorable and satisfying customer experiences.

الخدمة

يقدم فريقنا دعماً متفانياً يضمن تجارب عملاء مميزة ومرحية



Growth

We expand responsibly while increasing value for customers and communities.

النمو

نتوسخ بمسؤولية مع تعزيز القيمة للعملاء والمجتمع باستمرار



How We Operate

TIMEZONE operates across major malls and hypermarkets with organized systems supporting sourcing, logistics, and display standards. Every branch follows structured guidelines ensuring reliable availability and consistent pricing. With well-trained staff delivering attentive service, customers enjoy the same dependable, comfortable, and professional shopping experience in every TIMEZONE location throughout Oman.

كيف نعمل

تعمل تايم زون داخل أبرز المراكز التجارية والهايبرмаркetc من خلال أنظمة منظمة تدعم التوريد واللوجستيات ومعايير العرض. تلتزم الفروع بإرشادات تشغيلية تضمن توفرًا موثوقًا وأسعارًا ثابتة. وبفضل موظفين مدربين يقدمون خدمة متفانية، ينعم العملاء بتجربة شراء مريحة ومحترفة. موحدة في جميع مواقع تايم زون داخل عمان.

Outlets Across Oman

فروعنا في أنحاء عُمان



Avenues Mall, Muscat
Grand Mall, Muscat (2 Kiosks)
Lulu Hypermarket, Al Bandar
Lulu Hypermarket, Wadilawami
Lulu Hypermarket, Darsait
Lulu Hypermarket, Al Ansab
Lulu Hypermarket, Al Araqi
Al Nujum Mall, Nizwa (2 Kiosks)
Makkah Hyper Market, Ibri
Main Market, Yanqul
Grand Mall Nizwa (2 Kiosks)
Behla Mall, Behla
Main Market, Samail

أفنيوز مول، مسقط
جراند مول، مسقط (كشكين)
لولو هايبرماركت، البندر
لولو هايبرماركت، وادي اللوامي
لولو هايبرماركت، دارسيت
لولو هايبرماركت، الأنصب
لولو هايبرماركت، العرافي
النحوة مول، نزوى (كشكين)
مكة هايبرماركت، عربي
السوق الرئيسي، ينقل
جراند مول، نزوى (كشكين)
السوق الرئيسي، سمايل
بهلاء مول، بهلاء



Serving customers **across the GCC** through our website, social platforms, and trusted delivery partners.

نخدم عملاءنا في الخليج عبر موقعنا ومنصاتنا
ال الرقمية وشركائنا المؤتّقين في التوصيل.

Customizing & Corporate Gifting



Our Offerings

TIMEZONE offers curated wristwatches and refined corporate gifting solutions. We also customize watches with company logos and images to create a premium corporate identity. Each product is selected for durability, design, and lasting value, providing individuals and organizations high-quality accessories and meaningful gifts that elevate brand presence across multiple professional categories.

ما نقدم

تقديم تايم زون ساعات مختارة بعناية وحلول هدايا شركات راقية. كما نقوم بتخصيص الساعات بشعارات الشركات وصورهم لمنهاها هوية فاخرة. يتم اختيار كل منتج لجودته وتصميمه وقيمة، مما يوفر للعلماء والمؤسسات إكسسوارات وهدايا مميزة تعزز حضور العلامة عبر مختلف الفئات والمناسبات المهنية.

Brands We Deal With

العلامات التي نتعامل معها

CASIO

G-SHOCK

EDIFICE

CITIZEN

TITAN

SEIKO

FOSSIL

CAT

SVESTON

Lee Cooper

Polo club

DANIEL KLEIN

TORNADO®

BIGOTTI

ANNE KLEIN

ELIZ

JULIUS

IMPERIAL 
WATCH CO.

TIMEZONE represents trusted global brands including CASIO, SEIKO, TITAN, FOSSIL, DANIEL KLEIN, LEE COOPER, POLO CLUB, G-SHOCK and more. Our selection adapts continually to match customer preferences and market trends. Offering a wide range of styles and prices ensures every shopper finds dependable quality that suits their personality and budget.

تضم تايم زون علامات عالمية موثوقة مثل كاسيو وسيكو وتitan وفossil ودانيليز وليكوپر وغيرها. تتكيف مجموعتنا باستمرار مع تفضيلات العملاء واتجاهات السوق. يضمن تنوع الأساليب والأسعار حصول كل متسوق على جودة موثوقة تناسب شخصيته وميزانيته بالشكل الأمثل.

Beyond Shopping

TIMEZONE emphasizes a warm and organized shopping atmosphere supported by clear guidance and attentive assistance. Our team ensures customers feel comfortable exploring options while receiving honest product information. With strong after-sales support, every visitor enjoys confidence and satisfaction, strengthening trust in the brand beyond the initial purchase. Our growth is supported by over forty dedicated staff members, whose teamwork strengthens service quality across all branches everywhere today.

ما بعد التسوق

تركز تايم زون على أجواء تسوق دافئة ومنظمة مدعومة بإرشاد واضح ومساعدة متفانية. يضمن فريقنا شعور العملاء بالراحة أثناء استكشاف الخيارات مع الحصول على معلومات صادقة. ومن خلال دعم ما بعد البيع، ينال كل زائر الثقة والرضا، مما يعزز الثقة بالعلامة بعد عملية الشراء. يعتمد نمونا على أكثر من أربعين موظفًا ملتزمين، يعزز عملهم الجماعي جودة الخدمة في جميع الفروع دائمًا.

تايم زون TIMEZONE



Milestones of Success

Since 2016, TIMEZONE has expanded from one outlet to sixteen branches, earning strong trust and recognition. Our partnerships with reputable brands and commitment to high retail standards contribute to our growth. Today, TIMEZONE stands as a dependable destination offering consistent quality, valued service, and meaningful products for customers throughout Oman.

مُحَطَّات النجاح

منذ عام ٢٠١٦، توسيع تايم زون من متجر واحد إلى ستة عشر فرعاً، مكتسبة ثقة قوية وسمعة راسخة. تسهم شراكاتنا مع علامات موثوقة والتزامنا بمعايير ريع عالية في نمونا المستمر. اليوم، تُعد تايم زون وجهة موثوقة تقدم جودة ثابتة وخدمة قيمة ومنتجات مميزة لعملاء عُمان.

Established in 2016 with a clear mission and vision

Recognized for consistent customer trust and satisfaction

Partnered with top global watch brands

Expanded to 16 outlets in 9 years



The Road Ahead

TIMEZONE aims to lead Oman's watch and accessory market through expansion, smart collections, and stronger digital engagement. Our vision focuses on sustainable growth, improved customer experience, and long-term value. By embracing innovation and strengthening partnerships, TIMEZONE continues building a modern retail presence aligned with future customer expectations.

الطريق إلى الأمام

تهدف تايم زون إلى قيادة سوق الساعات والإكسسوارات في عُمان عبر التوسيع وإضافة مجموعات ذكية وتعزيز الحضور الرقمي. تركز رؤيتنا على نمو مستدام وتجربة أفضل للعميل وقيمة طويلة الأمد. ومن خلال الابتكار وتنمية الشراكات، تواصل تايم زون بناء حضور تجاري حديث يلبي توقعات العملاء المستقبلية.

Our plans include

Expanding into new cities and markets.

Sustaining excellence in service and brand partnerships.

Introducing exclusive and premium watch collections.

Enhancing digital presence for online retail.





Connect With Us

تواصلوا معنا



Al Farha Al Raedah LLC - TIMEZONE

📞 +968 9941 6489

✉️ timezoneoman@gmail.com

🌐 www.timezoneoman.com





Your Time. Your Zone.
ووقتك... أسلوبك